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Or.0012.5.2025 

Protokół Nr 12/2025 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Powiatu Mławskiego  

odbytego w dniu 20 maja 2025 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Jerzego Nowakowskiego – Przewodniczącego Komisji  

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście według załączonych 

list obecności.  

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Jerzy Nowakowski – Przewodniczący Komisji 

Otworzył dwunaste posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji i zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Jerzy Nowakowski – Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 3 członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie (3głosy za) przyjęła protokół Nr 11/2025. 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Do obrad Komisji dołączył radny Pan Michał Nowakowski.  

 

Pan Jerzy Nowakowski – Przewodniczący Komisji 

Zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad.  

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

• udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Dzierzgowo na zadanie pn. ,,Bitwa 

Graniczna Wrzesień 1939”; 

• udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na zadanie pn. ,,I Mławskie 

Zaduszki Jazzowe”; 

• udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na zadanie pn. ,,Stacje wspomnień 

1939- Miejska Gra Plenerowa”. 

6. Zaopiniowanie Raportu o stanie Powiatu Mławskiego za 2024 rok. 
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7. Analiza i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Mławskiego za 

rok 2024 oraz informacji  o stanie mienia oraz sprawozdania finansowego Powiatu 

Mławskiego za 2024 rok w zakresie działania Komisji. 

8. Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonego rachunku dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Pomocy i przeznaczenia ich na finansowanie lub 

dofinansowanie zadań na rzecz pomocy Ukrainie w ramach planu finansowego tego 

rachunku. 

9. Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonego rachunku dochodów  

i przeznaczenia ich na wydatki związane z realizacją zadań z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych.   

10. Zapytania i wolne wnioski.  

11. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie (4 głosy za) przyjęła zmieniony porządek obrad zaproponowany przez 

Przewodniczącego Komisji. 

 

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

 

• udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Dzierzgowo na zadanie pn. ,,Bitwa 

Graniczna Wrzesień 1939”; 

 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju  

Poinformowała, że Wójt Gminy Dzierzgowo zwrócił się do Starosty Mławskiego z prośbą  

o udzielenie pomocy finansowej w wys. 10 000,00 zł. na organizację rekonstrukcji walk 

granicznych z września 1939 r. na terenie gminy Dzierzgowo. Będzie to piknik militarny, który 

odbędzie się w dniach 30-31.08.2025 r. w m. Żaboklik.  Na sobotę 30 sierpnia zaplanowana 

jest rekonstrukcja „Bitwy Granicznej Wrzesień 1939 rok”, pokazy sprzętu militarnego, 

pojazdów pancernych, umundurowania. W niedzielę 31 sierpnia 2025 roku odbędzie się rajd 

rowerowy, który wyruszy spod ciechanowskiej jednostki wojskowej do Żaboklika, śladem 

plutonu kolarzy z 11. Pułku Ułanów Legionowych. Wydarzenie ma na celu promocję spuścizny 

historycznej i dziedzictwa kulturowego Powiatu Mławskiego.  

 

Pan Maciej Jakubowski- Wiceprzewodniczący Komisji 

Poinformował, że projekt był już przedstawiany przez radnego Artura Kacprzaka na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w ubiegłym roku, ponieważ odbyła się wtedy pierwsza edycja 

tego przedsięwzięcia. Mieszkańcy gminy Szydłowo byli pod wrażeniem organizacji tego 

zadania.  

 

Pan Tomasz Chodubski- Wicestarosta 

Dodał, że w każdym obszarze powiat musi funkcjonować w sposób zrównoważonego rozwoju, 

również w obszarze pamięci historycznej. Bardzo dobrze, że na tych terenach zaczęły 

powstawać tego typu inscenizacje, ponieważ osłabła skala rekonstrukcji wrześniowej  

w Mławie.   
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Komisja jednogłośnie (4 głosami za) wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady 

Powiatu Mławskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Dzierzgowo na 

zadanie pn. ,,Bitwa Graniczna Wrzesień 1939”. 

 

 

• udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na zadanie pn. ,,I Mławskie 

Zaduszki Jazzowe”; 

 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Poinformowała, że Burmistrz Miasta Mława zwrócił się z prośbą o udzielenie pomocy 

finansowej w wys. 10 000,00 zł. z przeznaczeniem dla Miejskiego Domu Kultury w Mławie na 

dofinansowanie zadań w 2025 r.  W związku z podjętą Uchwałą nr XI/83/2025 Rady Powiatu 

Mławskiego z dnia 30 stycznia 2025 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta 

Mława na zadanie pn. ,,Victor Young Jazz Festiwal Mława”, konieczna jest zmiana tytułu  

i przebiegu zadania z ”Victor Young Jazz Festiwal Mława” na „I Mławskie Zaduszki Jazzowe”. 

Zaduszki Jazzowe to wieczór koncertów jazzowych organizowanych w listopadzie w okresie 

zadusznym, poświęconych pamięci zmarłych muzyków i bliskich, łączących refleksyjny 

nastrój z jazzową ekspresją 

 

Pan Maciej Jakubowski- Wiceprzewodniczący Komisji 

Poinformował, że w dniu wczorajszym brał udział w Mazowieckim Dniu Muzealnika, na który 

zostali zaproszeniu dyrektorzy mazowieckich muzeów. Pani Dyrektor Muzeum Zbrojownia na 

Zamku w Liwie i Pan Dyrektor Muzeum w Treblince znali Victor Young Jazz Festiwal Mława 

i wyrazili chęć przyjazdu.  

Czy w tym roku będzie to zadanie pn. ,, I Mławskie Zaduszki Jazzowe” a w przyszłym 

ponownie ,,Victor Young Jazz Festiwal Mława”? 

 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Poinformowała, że w piśmie napisano, że będą to cykliczne wydarzenia.  

 

Komisja jednogłośnie (4 głosami za) wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady 

Powiatu Mławskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na zadanie 

pn. ,,I Mławskie Zaduszki Jazzowe”. 

 

 

• udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na zadanie pn. ,,Stacje 

wspomnień 1939- Miejska Gra Plenerowa”. 

 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Poinformowała, że Burmistrz Miasta Mława zwrócił się z prośbą o udzielenie pomocy 

finansowej w wys. 10 000,00 zł. na zadanie pn. ,,Stacje wspomnień 1939- Miejska Gra 

Plenerowa”. W związku z podjętą Uchwałą nr XI/82/2025 Rady Powiatu Mławskiego z dnia 

30 stycznia 2025 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na zadanie 

pn. ”Inscenizacja Nalotu Bombowego”, konieczna jest zmiana tytułu i charakteru zadania  

z ”Inscenizacja Nalotu Bombowego”  na „Stacja wspomnień 1939 – miejska gra plenerowa”. 

Organizacja gry plenerowej w formie rekonstrukcji wydarzeń z 1939 roku będzie 

innowacyjnym sposobem na zaangażowanie rodzin w historię i edukację przez zabawę.  

Gra będzie opierać się na wydarzeniach z września 1939 roku. Rodziny będą oddzielnymi 

drużynami, otrzymają mapę z zaznaczonymi punktami misji i będą wykonywali konkretne 

zadania. W grze wezmą udział rekonstruktorzy wojskowi, grupy rekonstrukcyjne cywilne,           
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a także ochotnicy. Udział w „grze- rekonstrukcji” poprzedzą warsztaty teatralne. 

Przygotowanie gry, pozwoli zaangażować osoby, które będą mogły wziąć udział w Nalocie 

Bombowym na Mławę, zaplanowanym na 2026 rok. 

 

 

Komisja jednogłośnie (4 głosami za) wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady 

Powiatu Mławskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na zadanie 

pn. ,,Stacje wspomnień 1939- Miejska Gra Plenerowa”. 

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie Raportu o stanie Powiatu Mławskiego za 2024 rok. 

 

Pan Witold Okumski- Starosta Mławski  

Poinformował, że art. 30a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

zobowiązuje zarząd powiatu, aby do 31 maja każdego roku, przedstawił radzie powiatu raport 

o stanie powiatu.  

Raport przedstawia m.in. majątek trwały, ruchomy, zasoby powiatu, realizację uchwał Rady 

Powiatu, zrealizowane inwestycje.  

Majątek trwały powiatu się zwiększył o przejęte grunty pod drogi powiatowe, choć  

w większości te drogi są nieuregulowane albo nie spełniają obecnych warunków  

(np. szerokość).     

Wszystkie zadania inwestycyjne, które były w budżecie powiatu na 2024 rok zostały 

zrealizowane. Było to m.in. zadanie dot. przebudowy ul. Płockiej w Mławie, przebudowa drogi 

w Szydłowie, remonty dróg Prusocin- Strzegowo, Miączyn- Dąbrowa, ul. Graniczna  

w Mławie, odcinek od wiaduktu szreńskiego do Al. Św. Wojciecha. Zrealizowano zadanie  

dot. przebudowy drogi na odcinku Brzozowo Maje w kierunku Dzierzgowa.  

W ZS Nr 4 w Mławie planowane było zadanie inwestycyjne dot. budowy boiska sportowego  

z bieżnią. Wobec braku środków został złożony wniosek o zmianę tego programu. To zadanie 

zostało ujęte w budżecie na ten rok, w innym zakresie.   

W Ośrodku Szkolno- Wychowawczym został przeprowadzony remont sali gimnastycznej  

i przyległych jej pomieszczeń.  

W Bursie Szkolnej nie są spełnione normy przeciwpożarowe będzie trzeba m.in. wymienić 

wszystkie drzwi, jest problem z hydrantami, należy wymienić okna. Będzie to na pewno spory 

koszt.   

Udało się wypracować znaczne zmniejszenie wydatków na oświatę w stosunku do projektu. 

Pozwoliło to na zapłatę wszystkich wymagań, które należało wykonać do końca roku oraz 

wypracować oszczędności.   

Do budżetu powiatu zostało wprowadzone dodatkowe zadanie dot. remontu dróg z udziałem 

Samorządu Województwa Mazowieckiego na kwotę 1 000 000,00 zł.  

 

Pan Tomasz Chodubski- Wicestarosta  

Dodał, że warto zwrócić uwagę na mniejszą liczbę uczniów na tle roku poprzedniego, nastąpił 

znaczny niż demograficzny.   

 

Pan Witold Okumski- Starosta Mławski 

Stwierdził, że wszystkie szkoły ponadpodstawowe borykały się z problemem rekrutacyjnym, 

ponieważ do szkół przyszło o połowę mniej uczniów niż dotychczas. Najważniejsze, że nikt  

z nauczycieli nie stracił pracy, nie było istotnych zmian. Nowością było otwieranie klas 

dwuprofilowych, co pozwala na zachowanie szerszej oferty kształcenia  
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Pan Jerzy Nowakowski – Przewodniczący Komisji 

Stwierdził, że wyniki egzaminów zawodowych pokazują, że są one wyższe niż w kraju  

i województwie, natomiast wynik egzaminów w ZS Nr 1 jest niższy. Czy ta tendencja 

utrzymuje się z lat poprzednich czy pojawiła się w tym roku?  

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji, Sportu i Zdrowia  

Odpowiedziała, że w ZS Nr 1 kierunki kształcenia oparte są na ścisłych przedmiotach  

a młodzież z tymi przedmiotami ma więcej problemów. Nie jest to jednorazowy wynik, tylko 

funkcjonuje cały czas na podobnym poziomie. Uczniowie przyjmowani są do szkół zgodnie  

z liczbą miejsc w danym kierunku kształcenia.   

 

Pan Tomasz Chodubski- Wicestarosta 

Dodał, że ważną kwestią jest rozwój kształcenia branżowego pod kątem rynku pracy. Szkoła 

branżowa ma mniejsze wymagania niż technikum pod względem maturalnym.  

 

Pan Witold Okumski- Starosta Mławski 

Stwierdził, że statystyki Powiatowego Urzędu Pracy pokazują, iż z roku na rok rośnie liczba 

osób bezrobotnych w dwóch grupach wiekowych. (do 25 r. ż. oraz 30 r.ż.). Szkoły branżowe 

muszą powstawać. Na rynku pracy brakuje pracowników. Zakłady pracy funkcjonują dzięki 

pracy obcokrajowców. Subwencja jest uzależniona jest dziś od przychodów mieszkańców 

powiatu.  

 

Pan Maciej Jakubowski- Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał czy dyrektorzy szkół wnioskują o otwarcie kierunków kształcenia, na które jest 

zapotrzebowanie w Powiatowym Urzędzie Pracy? Czy w ZS Nr 1 jest kierunek kształcenia- 

technik hydraulik?  

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji, Sportu i Zdrowia  

Odpowiedziała, że nie ma już kierunku technik hydraulik. W szkołach branżowych każdy  może 

uczyć się w innym zawodzie. Żeby zdać maturę trzeba uzyskać 30% punktów, natomiast  

w egzaminach zawodowych są dwie części- pisemna (minimum 50% pkt.) i praktyczna 

(minimum 75% pkt). Próg wymagań osiągnięcia minimum jest bardzo wysoki i tez ma wpływ 

na zdanie egzaminu. Kształcenie zawodowe jest bardzo kosztowne, ponieważ musi być do tego 

całe zaplecze czyli pracownia kształcenia praktycznego, w których młodzież uczy się zarówno 

przedmiotów teoretycznych zawodowych, jak i przedmiotów zawodowych o kształceniu 

praktycznym. Poza tym musi być kadra zawodowa. Ponadto pięcioletni okres nauczania  

w technikum może prowadzić do różnych decyzji młodzieży dorosłej. Największy ubytek 

obserwuje się w szkołach wielozawodowych w klasach trzecich. W szkole branżowej I stopnia 

pracownik młodociany otrzymuje wynagrodzenie, które jest zależne od roku nauki  

i wynagrodzenia średniego w gospodarce. W pierwszym roku nauki jest to co najmniej 8%,  

w drugim 9%, a w trzecim 10% tego średniego wynagrodzenia. W szkole młodzież ma tylko 

zajęcia z przedmiotów ogólnokształcących, na 4 tygodnie wyjeżdża na kursy dokształcania 

zawodowego.    

 

Pan Jerzy Nowakowski – Przewodniczący Komisji 

Stwierdził, że w 2024 r. nie zrealizowano zadania dotyczącego wspieranie inicjatyw aktywności 

międzypokoleniowej (łączącej młodzież i seniorów we wspólnych działaniach społecznych lub 

obywatelskich).  
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Pan Witold Okumski- Starosta Mławski 

Odpowiedział, że zbyt pochopnie wpisano, że zadanie nie zostało zrealizowane. Organizacje 

pozarządowe organizują wiele spotkań, zadań gdzie ta międzypokoleniowość występuje.   

 

 

Komisja jednogłośnie (4 głosy za) wyraziła pozytywną opinię do Raportu o stanie Powiatu 

Mławskiego za 2024 rok. 

 

Punkt 7 

Analiza i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Mławskiego za rok 

2024 oraz informacji o stanie mienia oraz sprawozdania finansowego Powiatu 

Mławskiego za 2024 rok w zakresie działania Komisji. 

 

Pani Mariola Rostkowska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że plan dochodów ogółem Powiatu Mławskiego na dzień 31.12.2024 r. wyniósł 

162 881 469,67 zł, zaś wykonanie po IV kwartale roku budżetowego 2024 wynosiło 

163 274 198,42 zł, tj. 100,24%. Dochody bieżące zostały wykonane w 136 166 624,21 zł 

(100,30%), dochody majątkowe w 27 107 574,21 zł (99,96%). Plan wydatków ogółem wyniósł 

181 488 850,26 zł, zaś wykonanie po IV kwartale roku budżetowego 2024 wynosiło 

177 055 460,47 zł, tj. 97,56%. Wynik budżetu na koniec 2024 roku wyniósł -13 781 262,05 zł. 

W uchwale Wieloletniej Prognozy Finansowej wynik budżetu ogółem Powiatu Mławskiego w 

roku 2024 planowano na poziomie -5 131 000,00 zł. Oznacza to, że w stosunku do wartości 

planowanych wynik budżetu na koniec roku zmniejszył się i ma charakter deficytowy. Został 

on pokryty z: wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu jst – 24 424,36 zł; niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych 

ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu – 13 756 837,69 zł. Przychody budżetu 

zrealizowano na łączną kwotę 24 371 015,67 zł, w tym z tytułu: niewykorzystanych środków 

pieniężnych, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 9 ustawy o finansach publicznych – 

14 491 016,85 zł; wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach 

publicznych – 9 879 998,82 zł. Na planowane 4 100 000,00 zł kredytu czy pożyczki nic nie 

zostało zaciągnięte. Powiat mławski otrzymał dodatkowe środki z budżetu państwa, tzw. 

kroplówkę i nie musiał zaciągać kredytu. Rozchody zrealizowano na łączną kwotę 

2 089 704,00 zł, w tym z tytułu: spłaty kredytów i pożyczek, wykupu papierów wartościowych 

– 2 089 704,00 zł. Kwota długu na koniec 2024 roku wynosiła 21 512 600,00 zł. W uchwale 

WPF kwotę długu ogółem Powiatu Mławskiego w rok 2024 planowano na poziomie 

25 612 600,00 zł. Oznacza to, że w stosunku do wartości planowanych kwota zadłużenia na 

koniec roku zmniejszyła się. W kwocie długu Powiatu Mławskiego uwzględnia się: umowy 

kredytu i pożyczki – 21 512 600,00 zł.  

Ogółem na oświatę wydatkowano kwotę 70.191.632,77 zł z następujących źródeł:  

- z subwencji oświatowej kwota 59.300.377,00 zł, 

- z dochodów oświatowych kwota 1.192.702,13 zł, 

- ze środków własnych kwota 4.660.071,45 zł (bez inwestycji kwota 4.204.657,39 zł), 

- Środki na kształcenie dzieci z Ukrainy w kwocie 1.317.838,53 zł, 

z dotacji kwota zrealizowana 2.799.178,14 zł, w tym: 

-z programów Erasmus+, program POWER i Gotowi do pracy! ogółem kwota 1.360.036,22 

zł, 

-Dotacji „Za życiem” z AR kwota 407.100,00 zł, 

-Dotacja na podręczniki kwota 21.894,60 zł, 

-Dotacja na wychowanie przedszkolne kwota 47.626,003zł, 
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-Dotacja na NPRC kwota 23.000,00 zł (plus udział własny 4.750,00 zł), 

-Dotacja na Podróże z klasą kwota 140.000,00 zł (plus udział własny 7.630,65 zł), 

-Dotacja na doradztwo metodyczne dla PODN z AR kwota 808.557,72 zł, 

-Dotacja z jst na prowadzenie religii dla ILO kwota 6.963,60 zł, 

-Zad. bieżące „Remont Sali gimnastycznej w OSZW” kwota 414.971,71 zł (śr. Marszałka w 

wys. 206.991,00 zł i środki własne w wys. 207.986,71 zł), 

-Środki dla szkół niepublicznych kwota 8.050.578,13 zł, 

-Porozumienia z JST na kursy zawodowe kwota 90.248,00 zł, 

-Nagrody dla maturzystów kwota 6.900,00 zł, 

-Awanse zawodowe kwota 2.778,78 zł, 

-Zadania inwestycyjne w kwocie 921.465,52 zł (środki własne w kwocie 714.474,52 zł), w tym: 

-Zad. inwestycyjne „Remont elewacji z orynnowaniem, odnowienie drzwi w zabytkowym 

budynku I Liceum Ogólnokształcącego w Mławie” kwota 495.970,88 zł, (w tym środki z RF 

Polski Ład w wys. 486.051,46 zł i środki własne w wys. 9.919,42 zł), 

-Zad. inwestycyjne „Odwodnienie terenu szkoły-przyłącze przy SOSzW” kwota 126.290,04 zł, 

-Zad. inwestycyjne „Budowa podjazdu dla osób niepełnosprawnych przy budynku ZS Nr 1” 

kwota 29.987,84 zł (100% środki własne), 

-Zad. inwestycyjne „Budowa podjazdu dla osób niepełnosprawnych przy budynku ZS Nr 4” 

kwota12.551,50 zł, (100% środki własne), 

-Zad. inwestycyjne „Montaż instalacji systemu monitoringu video wewnątrz i na zewnątrz 

budynku szkoły ZS Nr 4” kwota 18.895,26 zł, (100% środki własne), 

-Zad. inwestycyjne „Wykonanie audytów energetycznych dla Zespołu Szkół Nr 1 w Mławie, 

Zespołu Szkół Nr 2 w Mławie, I Liceum Ogólnokształcącego w Mławie, Zespół Szkół nr 4 w 

Mławie” kwota 40.000,00 zł, (100% środki własne), 

-Zad. inwestycyjne „Dokumentacja projektowo-kosztorysowa na rozbudowę budynku Bursy 

Szkolnej w Mławie wraz z dostosowaniem do wymogów ppoż” kwota 130.000,00 zł, 

-Zad. inwestycyjne „Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z bieżnią i skocznią w dal przy 

Zespole Szkół Nr 4 w Mławie-opracowanie dokumentacji technicznej” kwota 38.130,00 zł, 

-Zad. inwestycyjne „Zagospodarowanie przestrzeni na potrzeby infrastruktury sportowo-

rekreacyjnej przy Zespole Szkół Nr 4 w Mławie-dokumentacja” kwota 9.840,00 zł, 

-Zad. inwestycyjne „Wykonanie dokumentacji na Remont elewacji dla I LO” kwota 19.800,00 

zł.  

 

 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Mławskiego za rok 2024 oraz informacji o stanie mienia i sprawozdania finansowego Powiatu 

Mławskiego za 2024 rok w zakresie działania Komisji (4 głosy za).  

 

 

Punkt 8 

Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonego rachunku dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Pomocy i przeznaczenia ich na finansowanie lub 

dofinansowanie zadań na rzecz pomocy Ukrainie w ramach planu finansowego tego 

rachunku. 

 

Pani Mariola Rostkowska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że wydatki poniesione w 2024 roku ze środków Funduszy Pomocy dla 

uchodźców z Ukrainy na dzień 31.12.2024 r.: na zadanie pn. Wsparcie jst w realizacji 

dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad 

dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy – plan dochodów: 1 563 809,00 zł; środki 
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niewykorzystane w 2024 r., zwrócone do MUW: 5 942,99 zł; wykonanie wydatków 2024:       

1 317 838,53 zł; stan środków na wydzielonym rachunku Funduszu Pomocy z 2024 roku:    

240 027,48 zł.  

Jednostki oświatowe realizowały zadania związane z pomocą obywatelom Ukrainy w związku 

z konfliktem zbrojnym dla uczniów w wysokości 1 317 838,53 zł, realizowały programy 

Erasmus+ w wysokości 1 285 884,28 zł oraz program Gotowi do pracy! w wysokości 74 151,94 

zł. Placówki oświatowe realizowały również program czytelnictwa – NPRC w wysokości  

28 750,00 zł oraz zadanie – Podróże z klasą w wysokości 147 630,65 zł.  

 

Punkt 9 

Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonego rachunku dochodów  

i przeznaczenia ich na wydatki związane z realizacją zadań z Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych.   

 

Pani Mariola Rostkowska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że wydatki poniesione w 2024 roku na realizację zadań z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Na oświatę i wychowanie: Wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych - remont elewacji z orynnowaniem, odnowienie drzwi    

w zabytkowym budynku I Liceum Ogólnokształcącym w Mławie: plan po dokonanych 

zmianach: 486 051,46 zł; realizacja wydatków na 31.12.2024 r. to kwota 486 051,46 zł.   

W dziale transport i łączność: drogi publiczne powiatowe – wydatki poniesione ze środków z 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadań 

inwestycyjnych: plan po dokonanych zmianach: 13 310 924,05 zł; realizacja wydatków na  

31.12.2024 r. to kwota 13 310 924,05 zł. Rozbudowa drogi powiatowej nr 2375W – ul. Nowa 

w Mławie jako drogi dojazdowej do Dzielnicy Przemysłowej - plan: 8 085 924,05 zł; realizacja 

wydatków: 8 085 924,05 zł. Rozbudowa drogi powiatowej nr 2315W Dębsk – Szydłowo – plan: 

5 225 000,00 zł, realizacja wydatków: 5 225 000,00 zł. Ogółem plan po dokonanych zmianach: 

13 796 975,51 zł; realizacja wydatków na 31.12.2024 r. to 13 796 975,51 zł.  

 

Punkt 10 

Zapytania i wolne wnioski.  

 

Pytań, wniosków nie zgłoszono.  

 

Punkt 11 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Pan Jerzy Nowakowski - Przewodniczący Komisji 
Zamknął dwunaste posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, podziękował 

członkom Komisji i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 
                                           
 

         Przewodniczący Komisji 
 

             Jerzy Nowakowski 
 
 

Sporządziła: 

Adriana Pełkowska  

04.06.2025 r.  


